

Otfried Nassauer, born in 1956, founding Director of the Berlin Information-center for Transatlantic Security (BITS) since 1991. For twenty years he also worked as a free-lance investigative journalist in military and international security affairs.

Otfried Nassauer has published widely on nuclear weapons, NATO policy and strategy, European Security and Defense Policy, military technology, arms control, the arms trade, landmines, small arms and German security policy. His articles appear in many major media as well as specialized journals. He also works for TV magazines and several radio shows and is frequently interviewed by TV and radio stations on a wide range of security and disarmament related issues. He is editor and author of several books. For information on recent publications please have a look at the publications' section at www.bits.de.

Otfried Nassauer, geb. 1956, ist seit 1991 Leiter des Berliner Informationszentrums für Transatlantische Sicherheit (BITS) und freier Journalist. Seit 20 Jahren arbeitet er zudem als freier investigativer Journalist zu Themen der Außen-, Sicherheits- und Rüstungskontrollpolitik. Er veröffentlicht regelmäßig zu einem breiten Themenspektrum, darunter u.a. zu Nuklearpolitik, NATO-Politik und –Strategie, Europäischer Sicherheits- und Verteidigungspolitik, militärischen und rüstungstechnischen Fragestellungen, Rüstungskontrolle, Rüstungshandel, Landminen und deutscher Sicherheitspolitik. Seine Veröffentlichungen erscheinen in vielen großen Medien ebenso wie in Fachzeitschriften. Er arbeitet auch für Radio- und Fernsehmagazine und wird regelmäßig in Interviews um Kommentare oder Hintergrundinformationen gebeten. Er ist Autor oder Herausgeber mehrerer Bücher. Informationen zu seinen aktuellen Veröffentlichungen kann man im Publikationsbereich auf www.bits.de finden.